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"Anything Goes" traces the life and career of John Barrowman, from his Glaswegian
childhood and American adolescence to his first big break starring alongside Elaine
Paige in "Anything Goes". Since then, John has made a name for himself with
outstanding West End achievements, including an Olivier Award nomination, and
success in the movies the "Producers" and "De-Lovely". His triumphant transition into
television was confirmed when "Torchwood" won a Best Drama BAFTA. John also lays
bare his personal life: his emigration as a child, coming out to his family and his 2006
civil partnership with long-term boyfriend Scott Gill. "Anything Goes" is revelatory and
insightful, told with real heart and characteristic Barrowman charm. This is a wonderful
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tale of how one boy achieved his dreams.
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评论

用备受霓虹狗摧残的英语能力读下来真的尽力了
期间配合囧宝唱的heaven几度哭出声。当年看到这双蓝眼睛和漫展cut惊呼连连
看到SG大人再次惊呼比囧宝还要好看！（？）于是慢慢读下来。意想不到的是囧宝也
是被bully的一员，包括自己的一些负面遭遇完全超出了我的预测……是多幸运又努力
才有了现在的一切。许多话由别人来说都是空洞的政治正确，由他来说格外令人信服又
备受鼓舞。身体力行和你说最朴实的道理
对关系中的妥协和承诺也格外认真。（关于包养那一节还是震惊了………SG那个事后
评价也是……闷骚典范。抱拳。
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